

親愛的朋友 Dear Friends,

本院將於2025年1月中旬起發售慈善獎券，為「東華三院新生兒家庭親職教育支援中心」籌募經費，為嬰幼兒家長提供全面的教育培訓、支援及輔導服務，幫助在職家庭應對育兒挑戰，並提升新手父母的育兒知識、態度、技能及價值觀，以改善幼兒的家庭成長環境。

東華三院慈善獎券一直獲得各界善長及工商機構慷慨支持，今年的獎品總值超過港幣24萬元，包括價值港幣九萬元的頭獎黃金3兩及二獎名貴陀飛輪腕錶，尚有其他名貴禮品，未能盡錄。

適逢今年為東華三院創院155周年，本院再次夥拍本地潮玩創作品牌 URDU 設計慈善獎券，呆萌可愛的FUWA FUWA羊駝化身成本院的醫生、護士、社工及學生，代表著本院各服務單位將繼續堅守理念，致力為市民帶來更優質的醫療衛生、教育、社會及公共服務。

請踴躍訂購東華三院慈善獎券，共襄善舉！如欲購買電子慈善獎券，請瀏覽<https://raffle.tungwah.org.hk>，謝謝。

Tung Wah Group of Hospitals will launch its Charity Raffle Ticket Sale from mid-January 2025 to raise funds for “Parent Education and Support Centre for Families with Newborn Babies”, which aims to provide comprehensive education, support and counselling services for parents with newborns, helping working families face parenting challenges and enhancing their knowledge, attitudes, skills and values of parenting to improve the upbringing environment for infants.

With the generous support of donors and corporates, prizes value of this year’s raffle has reached over HK\$240,000, including the Grand Prize of 3 Taels of Gold valued at HK\$90,000 and the Second Prize of luxury Tourbillon Watch.

This year marks the 155th Anniversary of TWGHs, we are once again collaborating with a locally collectible toy brand URDU on the design of raffle tickets. The adorable FUWA FUWA Alpaca has become the doctor, nurse, social worker and student of the Group, representing that all service units of TWGHs will continue to uphold their values and develop quality services in the medical and health, education, community and traditional services domains.

Please support us NOW and offer your help to the people in need. To purchase electronic raffle tickets, please visit <https://raffle.tungwah.org.hk>. Thank you.



(鄧明慧)
東華三院主席
(TANG Ming Wai)
Chairman, Board of Directors